
 

Nijkerkerveen, 10 februari 2021 

 

Aan de voorzitter                                                                                                                                                           

van de gemeenteraad 

van Nijkerk 

 

Geachte voorzitter, 

 

Op basis van artikel 33 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad wil ik namens De Lokale 

Partij het college schriftelijke vragen voorleggen. 

 

Aanleiding  

Het is een grote ergernis van veel van onze bewoners: hondenpoep.                                                          

Zeker nu er meer wordt thuisgewerkt, lijken meer mensen melding te maken van overlast door 

hondenpoep. Er wordt (vooral het laatste jaar) vaker dichtbij huis gerecreëerd en hierdoor neemt de 

overlastervaring toe.                                                                                                                                           

Er zijn uitlaatstroken die door veel hondeneigenaren gebruikt worden om hun honden uit te laten, 

maar ondanks het feit dat deze uitlaatstroken regelmatig schoongemaakt zouden moeten worden, 

blijft er veel hondenpoep liggen.                                                                                          

Ook wordt er regelmatig aangegeven dat er niet gehandhaafd wordt en dat de hondenbezitters ervan 

uitgaan dat de poep door de gemeente opgeruimd behoort te worden.                                                                                                                                                                            

Op veel plaatsen waar honden uitgelaten worden staan geen bordjes met de tekst dat men de poep 

moet opruimen.                                                                                                                      

Daarnaast horen wij vaak de opmerking: er staan hier nergens afvalbakken met wegwerpzakjes.  

Omdat wij het belangrijk vinden dat alle inwoners op een prettige manier kunnen leven in onze 

mooie gemeente en het hondenuitlaatbeleid nog steeds op zich laat wachten, stellen wij u de 

volgende vragen.                                                                                                                                                    

 

Vragen 

1- Bent u op de hoogte van de steeds toenemende ergernis die veroorzaakt wordt door 

hondenpoep? 

2- Als er al veel poep ligt, stimuleert dit niet tot opruimen van de poep van een eigen hond.  

Bent u het met ons eens dat het vaker schoonmaken van de honden uitlaatgebieden leidt tot een 

positiever gedrag van hondenbezitters? 

Zo ja, bent u bereid de uitlaatstroken vaker schoon te laten maken? 

3- Klopt het dat er niet of weinig gehandhaafd wordt tegen hondenbezitters die de poep niet 

opruimen? 

Zo ja, bent u dan bereid vaker te gaan handhaven? 

  



4- Bent u het met ons eens dat er te weinig bordjes staan op plaatsen waar honden vaak worden 

uitgelaten? 

Zo ja, bent u dan bereid om meer bordjes neer te zetten op plaatsen waar veel honden worden 

uitgelaten? 

5- Om de overlast van hondenpoep te verminderen kan ook worden gedacht aan het plaatsen van 

meer afvalbakken, de zogenaamde depodogs (liefst met zakjes erbij) op plaatsen waar honden 

veel worden uitgelaten.                                                                                           

Bent u bereid op korte termijn meer depodogs te plaatsen op veel gebruikte uitlaatplekken?    

6- Omdat er hondenbezitters zijn die ervan uitgaan dat de gemeente de poep moet opruimen 

omdat ze hondenbelasting betalen zou het goed zijn dat u deze mensen via een brief, of op een 

andere manier te kennen geeft dat deze verplichting er wel degelijk is.                                                                                                                                                             

Bent u bereid hierin actie te ondernemen?  

7- Kunt u aangeven of en zo ja, welke (andere) maatregelen het college gaat nemen om de overlast 

van hondenpoep tegen te gaan?  

  

Ik verzoek u hierbij deze vragen ter kennis te brengen van het college en de overige leden van de 

raad.  Graag ontvang ik schriftelijk antwoorden op deze vragen.                             

 

Met vriendelijke groet,  

 

Ries van Elteren (De Lokale Partij) 

 


